
Protokół Nr 128
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 27 listopada 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyboru najkorzystniejszej oferty w Części l postępowania o
udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu
nieograniczonego, którego przedmiotem jest:
Część l Zakup urządzenia do dekontaminacji stref i pomieszczeń

gazową formą nadtlenku wodoru
Część 2 Zakup zestawu diagnostyczno-terapeutycznego do
wykonywania i prowadzenia procedury ECMO
na potrzeby projektu pn. "Końskie zdrowie - zapobieganie,
przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19 w powiecie koneckim",

b) rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert pn: "Realizacja zadania
publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy
prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz
edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2021 roku,

c) powołania Komisji Egzaminacyjnej do rozpatrzenia wniosku
o nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.

4. Sprawy różne:
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• podjęcie decyzji w sprawie złożenia wniosku do Urzędu

Marszałkowskiego o wydłużenie terminu realizacji projektu

"Końskie zdrowie",

• oferta kontynuacji działań związanych z Informatorem
SamorządowymPowiatu Koneckiego w tlrn24 w 2021 roku.

Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz rozszerzono

porządek obrad w zakresie pkt. 3 o ppkt w treści: "d) zmian w budżecie Powiatu
Koneckiego na 2020 rok."

Zarząd przyjął proponowany wyżej porządek obrad, po uwzględnieniu

zmian.

Ad.2
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwaływ sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Oznajmiła, że proponuje się wprowadzenie nowego wieloletniego

przedsięwzięcia, które będzie realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy

w latach 2020-2023 pn: "Wsparcie na starcie" o łącznych nakładach 969000 zł.

W kwestii proponowanych zmian w budżecie powiatu poinformowała, że

dotyczą:

• otrzymania środków Funduszu Pracy z przeznaczeniem na nagrody

specjalne dla pracowników PUP , w kwocie 65 800 zł,

• zwiększeniem planowanych kwot dotacji podmiotowych dla szkół

niepublicznych o kwotę 455 000 zł,

• przesunięciami planowanych kwot wydatków między działami,

rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej.

Podkreśliła, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi zwiększenie

deficytu budżetu powiatu o kwotę 455 000 zł. Deficyt po zmianach wyniesie

4871762zł.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i w związku z przewidzianym na 3Olistopada b.r.
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terminem sesji Rady Powiatu postanowił zwrocie się do Przewodniczącego

Rady Powiatu z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o punk dotyczący

podjęcia w/w uchwał.

Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 1 postępowania o udzielenie
zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie przetargu
nieograniczonego, którego przedmiotem jest:
Część 1 Zakup urządzenia do dekontaminacji stref pomieszczeń

gazową formą nadtlenku wodoru

Część 2 Zakup zestawu diagnostyczno-terapeutycznego do
wykonywania i prowadzenia procedury ECMO

na potrzeby projektu pn. "Końskie zdrowie zapobieganie,
przeciwdziałanie i zwalczanie COVID-19 w powiecie koneckim",

Omówiła prowadzone postępowanie. Poinformowała, że wpłynęły dwie
oferty. Od firmy Klaromed Sp. z 0.0. oraz od firmy Media-Med. Sp. z 0.0.

W związku z tym, że firma Klaromed uznała, że oferta Madia-Med nie spełnia

wymogów zawartych w mi. 43 opisu przedmiotu zamówienia zamawiający

wystąpił do firmy Media-Med o udzielenie wyjaśnień.

Do wyjaśnień odnieśli się przedstawiciele Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich - Z-ca Dyrektora ZOZ - Pan Jerzy Grodzki oraz Członek Zespołu

ds. realizacji projektu "Końskie zdrowie" - Pani Joanna Marczak, będący

autorami opisu przedmiotu zamówienia.

Z-ca Dyrektora ZOZ w Końskich - Pan Jerzy Grodzki uznał, że

wyjaśnienia złożone przez firmę Media-Med są wystarczające i spełniają

wymogi opisu przedmiotu zamówienia. W związku z tym zarekomendował

Zarządowi wybór oferty firmy Media-Med. Ponadto poinformował, że bez
względu na dokonanie wyboru oferty jednej, bądź drugiej firmy odrzuconemu
oferentowi przysługuje możliwość odwołania do KIO. Zwrócił uwagę, że firmy
często korzystają z takiej możliwości w postępowaniach przetargowych
prowadzonych przez ZOZ, szczególnie na zakup drogiego sprzętu medycznego.
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Biorąc pod uwagę rekomendację przedstawicieli ZOZ Zarząd dokonał

wyboru oferty firmy Media-Med z Krakowa oraz podjął uchwałę Nr 156/2020
w przedmiotowej sprawie.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poinformowała, że w postępowaniu dotyczącym zakupu
urządzenia ECMO na potrzeby Zespołu Opieki Zdrowotnej wpłynęła jedna
oferta przekraczająca wielkość zabezpieczonych na ten cel środków

finansowych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że zakup

tego urządzenia nie mieści się w planie wydatków majątkowych projektu.

Rozważono możliwość zakupu w/w urządzenia przy dofinansowaniu
zakupu ze strony Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich, jako wkład własny

do projektu.

Zarząd uznał, że sprawę należy skonsultować z Urzędem

Marszałkowskim WŚ.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Krzysztof Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert pn: "Realizacja zadania
publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy
prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz

edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2021 roku.
Poinformował, że wpłynęły cztery oferty. Po dokonaniu analizy jedną

odrzucono. Zarekomendował Zarządowi dwie oferty, na prowadzenie
dwóch punktów nieodpłatnej pomocy prawnej. Od Fundacji .Togatus
Pro Bono" z Olsztyna do prowadzeniu punktu w Stąporkowie oraz od
Fundacji Rozwoju Świadomości Obywatelskiej Experto Pro Bono

z Zamościa do prowadzenia punktu w Fałkowie.

Zarząd dokonał wyboru zarekomendowanych przez Naczelnika Wydz. PS
ofert oraz podjął uchwałę Nr 157/2020 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego

konkursu ofert.
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c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Krzysztof Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie

powołania Komisji Egzaminacyjnej do rozpatrzenia wniosku o nadanie
stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. Odczytał

proponowany skład osobowy Komisji oraz poinformował o trudnościach

związanych ze znalezieniem ekspertów do Komisji, spełniających

wymogi nałożone przepisami prawa.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 158/2020 w przedmiotowej
sprawie.

d) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 159/2020 w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Ad.4
W sprawach różnych:

• Zarząd uznał, że wstrzyma się z podjęciem decyzji dotyczącej wydłużenia

terminu realizacji projektu "Końskie zdrowie" do czasu rozpatrzenia
sprawy związanej z zakupem urządzenia ECOMO na potrzeby Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

• Naczelnik Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu, Kierownik
Projektu - Pan Radosław Lachowski przedstawił proponowany podział

środków ochrony indywidualnej zakupionych w ramach projektu
"Końskie zdrowie". Poinformował, że propozycje przygotował w oparciu
o wnioski gmin oraz jednostek objętych projektem.

W związku z dużymi dysproporcjami w proponowanym podziale
Zarząd zobowiązał Naczelnika Wydz. Organizacji i Informatyzacji
Powiatu, Kierownika Projektu - Pana Radosława Lachowskiego do

przygotowania nowego planu podziału środków w oparciu o ujednolicone

zasady.

• Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek przedstawiła oferty dotyczące zakupu garażu na
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potrzeby PŚDS w Stąporkowie. Oznajmiła, że najtańsza oferta opiewa na
kwotę 12 600 zł brutto, do tego koszt kostki brukowej ok. 1 200 zł. Garaż,

z uwagi na uwarunkowania techniczne byłby posadowiony na placu przy
budynku Starostwa.

• Na wniosek Skarbnika Powiatu omówiono zasadność wniosku o zakup

sprzętu komputerowego przez Bursę Szkolną w celu prowadzenia zajęć

online oraz zasadność ponoszenia kosztów za wynajem hali sportowej
przez I Liceum Ogólnokształcące w Końskich w czasie, gdy uczniowie
nie mają zajęć.

• Zarząd postanowił skorzystać z oferty kontynuacji działań związanych

z Informatorem Samorządowym Powiatu Koneckiego w tkn24

w 2021 roku, na dotychczasowych zasadach.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 950 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..... .... ................\~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...........A .
g
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